
P R O T O K Ó Ł 
 

z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 28 września 2017 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1015, a zakończono o godz. 1150. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100% (zgodnie 
z listą obecności). 

 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Niemyjski Sławomir 
8. Wojtkowski Mirosław 
9. Czartoszewski Piotr 

10. Dąbrowska Wiesława 
11. Pabich Marek 
12. Paprocki Piotr 
13. Żebrowska Wioleta 

 
Radni nieobecni na sesji: 

1. Stypułkowski Henryk 
2. Szymoniak Andrzej 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 
2. Z-ca Burmistrza - Pan Michał Gąsowski 
3. Skarbnik Gminy - Pani Anna Wiśniewska 

 
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu rewitalizacji pod nazwą „Lokalny 
Program Rewitalizacji Gminy Szepietowo”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Szepietowo 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Szepietowie. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Szepietowo 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 
na sesji obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady Pan 
Sławomir Niemyjski. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.   Radni nie złożyli interpelacji. 
 

Ad.5. Informację o pracy w okresie między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa. Ponadto 
Burmistrz stwierdził: „ponadto chciałbym poinformować, że w tym okresie zakończonych 
zostało kilka prac i rozpoczętych na terenie gminy. Zakończony został odcinek drogi z 
Dąbrowy Łazy w kierunku Dąbrowy Zabłotnych, który był finansowany z udzielam pieniędzy 
z Urzędu Marszałkowskiego z terenowego funduszu ochrony gruntów. Rozpoczęto prace 
nad termomodernizacją budynku po byłej szkole w Wylinach Rusi, gdzie mieści się obecnie 
Środowiskowy Dom Samopomocy. Podpisana została umowa na wykonanie kanalizacji 
sanitarnej w Szepietowie Wawrzyńcach. Rozpoczęto zostały prace przy renowacji pomnika 
w Dąbrówce Kościelnej.”     
 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Przewodniczący 
Rady Pan Sławomir Czarkowski. 
 Ponadto Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Lennictwa i 
Ochrony Środowiska Pan Jan Ołdakowski zapoznał z protokołem z ostatniego posiedzenia 
komisji 



(ksero protokołu w załączeniu do protokołu) 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że chciałby dodać do spraw wniesionych z 
posiedzenia komisji sprawę dotyczącą rozbiórki zniszczonego przystanku w Średnicy. 
Proponowano żeby go rozebrać, albo jeśli będzie uruchomione połączenie autobusowe to 
można starać się aby ten przystanek odbudować na nowo. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z propozycją zmian w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska. 

W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2017 r,. została podjęta 
(uchwała Nr XXVIII/198/17 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Z tematem w sprawie programu rewitalizacji pod nazwą „Lokalny Program 
Rewitalizacji Gminy Szepietowo” zapoznał Burmistrz, który poinformował, że: „Lokalny 
Program Rewitalizacji Gminy Szepietowo jest to jeden z takich dokumentów strategicznych, 
który gmina powinna posiadać w związku z możliwościami, szansami ubiegania się o środki 
z funduszy zewnętrznych. Jest to dokument na którego opracowanie dostaliśmy 
dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego, także nasze koszty na opracowanie tego nie 
były wysokie, bo około 600 zł plus dofinansowanie zewnętrzne, no i powstał taki dokument 
który ma objętość 113 stron... . Na podstawie informacji, które można było uzyskać na 
terenie gminy, z ośrodka pomocy społecznej, z Urzędu Miejskiego, z Urzędu Stanu 
Cywilnego oraz ankiet, które były wypełniane przez mieszkańców gminy. Ankiety te były 
dystrybuowane za pośrednictwem szkól i wróciło ponad 200 wypełnionych i została 
sporządzona taka diagnoza sytuacji całej gminy pod względem czynników społecznych, 
wyposażenia technicznego i problemów jakie na terenie gminy występują. Na tej podstawie 
wyznaczone zostały tereny, tzw. wymagające rewitalizacji, bądź też zdegradowane, czyli 
takie tereny na których występuje więcej niż trzy czynniki niekorzystne, czyli: wysokie 
bezrobocie, albo problemy z alkoholizmem, albo problemy z ubóstwem, albo niedostateczna 
infrastruktura techniczna. Generalnie wszystkie rzeczy, które mogą wystąpić, gdzie kumulują 
się trzy takie niekorzystne czynniki. Wyznaczone zostały dwa takie tereny główne. W 
Szepietowie jest to teren począwszy od tej ulicy na której jest dom kultury w stronę glinek i 
wzdłuż torów w stronę Średnicy – to jest jeden teren. Drugi teren to jest część miejscowości 
Szepietowo-Wawrzyńce, tutaj gdzie są bloki, parking przy Ośrodku Doradztwa Rolniczego i 
takie tereny punktowe, to jest teren po byłej szkole w Dąbrowie Moczydłach i działka po byłej 
szkole Wylinach Rusi i jedna działka na terenie wsi Kamień Rupie. W związku z tym, że te 
tereny zostały wyznaczone w wyniku analiz, wskaźników i ankiet od mieszkańców -  
inwestycje, które na tych terenach mogłyby być realizowane będą miały szansę otrzymywać 
większe dofinansowanie.”  

Burmistrz zapoznał z celami rewitalizacji, kierunkami działań przedsięwzięcia 
rewitalizacji.  
Ponadto Burmistrz stwierdził, że „rozmawialiśmy na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji 
z autorem tego opracowania i sytuacja jest taka, że w tej chwili możliwości finansowania z 



Urzędu Marszałkowskiego w ramach tego planu rewitalizacji dotyczą jedynie miast 
powiatowych. Nasza miejscowość, nasza gmina jak gdyby bezpośrednio ze środków na 
rewitalizację na dzień dzisiejszy nie będzie mogła skorzystać. I tak naprawdę w tej chwili 
jedyną wartością wynikającą z przyjęcia tego planu rewitalizacji jest możliwość uzyskania 
większego poziomu dofinansowania, które realizuje Lokalna Grupa Działania, bo jeśli 
podstawowy poziom dofinansowania działań takich rewitalizacyjnych wynosi 85% to w 
przypadku działań na terenach objętych rewitalizacją jest o 10% wyższy, czyli 95%. W 
związku z tym te koszty, które ponieśliśmy na opracowanie tego planu powinny nam się 
zwrócić przy tych działaniach, no ale nie jest wykluczone, co zresztą potwierdzał autor tego 
opracowania, że jak pojawią się jakieś działania, które będą typowo na te obszary objęte 
planem rewitalizacji przeznaczane i wtedy mając przyjęty ten plan będziemy mieli gotowy 
dokument i podstawę żeby o te środki występować... . Plan jest zamieszczony na stronie 
internetowej gminy, on był konsultowany i jest dostępny w Urzędzie Miejskim... .” 
W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVIII/199/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.9. Z regulaminem utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Szepietowo 
zapoznał Burmistrz, który poinformował, że zbliża się kolejny okres gdzie będziemy musieli 
ogłosić przetarg na odbiór odpadów. Zmieniły się wymagania dotyczące gromadzenia 
segregowanych odpadów. W nowym przetargu, który będzie ogłoszony będą musiały się 
znaleźć zapisy zawarte w uchwalonym regulaminie. Ponadto Burmistrz stwierdził, że 
zostanie przekazana informacja mieszkańcom, dotycząca terminu odbioru odpadów. Będzie 
ona uzupełniona o takie szczegółowe wskazania, jakie odpady do której grupy zaliczać żeby 
nie było wątpliwości i będzie też szczegółowa informacja odnośnie terminów odbioru 
odpadów wielkogabarytowych oraz informacja o oponach, z którymi jest cały czas problem w 
Szepietowie. Opony powinno się dostarczyć na Punkt Selektywnej Zbiorki Odpadów 
Komunalnych mieszczącego się za torami. 

W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Szepietowo. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała. została podjęta 

(uchwała Nr XXVIII/200/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10. Z regulaminem dostarczania wody i odprowadzania ścieków zapoznał Kierownik 
ZWKiO Pan Mirosław Wysocki. 

W dyskusji zabrali glos: 

- Radna Renata Sosnowska poinformowała, że chciałaby zgłosić, że zerwana jest plomba 
na hydrancie na ulicy Sienkiewicza. 

- Kierownik ZWKiO poinformował, że zostanie to sprawdzone.. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXVIII/201/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.11. Z projektem Statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 
Szepietowie zapoznała Kierownik M-GOPS Pani Grażyna Zarzecka. 

W tym punkcie zabrali głos: 

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem „co należy rozumieć poprzez organy 
gminy stanowią nadzór”? 

- Kierownik M-GOPS poinformowała, że organy gminy to rada i burmistrz. 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że czyli znika zapis o nadzorze burmistrza? 

- Kierownik M-GOPS stwierdziła, że ten zapis nie znika.  

- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ze zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Pan 
Burmistrz jest organem wykonawczym, a rada stanowiącym. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXVIII/202/17 dołączona do protokołu) 

Ad.12. Z wnioskiem o zmianę uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Gminy Szepietowo zapoznała Ewa Bartłomiejczuk, która 
poinformowała, że Wydział Nadzoru i Kontroli Urzędu Wojewódzkiego miał uwagi do uchwały 
podjętej na poprzedniej sesji i w związku z tym dokonujemy zmian w uchwale. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXVIII/203/17 dołączona do protokołu) 

Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje nie było.  

Ad.14. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem, „czy już zakończono audyt?” 

- Z-ca Burmistrza poinformował, że „prawdopodobnie do piątku będzie gotowy, dzisiaj 
były jeszcze dodatkowe pytania, uzupełnialiśmy informację”. 

- Burmistrz stwierdził, że w imieniu pracowników Posterunku Policji w Szepietowie 
zaprasza w dniu 30 września, w sobota na tzw. „Dzień otwarty Posterunku Policji”. 
„Jakby ktoś chciał zobaczyć kto tu pracuje, co się tu dzieje i taka ciekawa rzeczy to do 
Panow Dyrektorów Szkół – będzie nieodpłatne znakowanie rowerów jakby ktoś z dzieci 
chciał sobie oznakować swój rower to w tych godzinach dzielnicowi będą znakowali też 
rowery. Zapraszamy w imieniu Policji. Jeszcze taka informacja z tym związana - Piekuty 



prawdopodobnie bardzo walczą żeby Gmina Nowe Piekuty przeszła pod obsługę 
posterunku w Szepietowie, więc być może będzie jeszcze jeden dzielnicowy pracujący 
na terenie Piekut.” 

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się do Pani sołtys wsi Wojny Wawrzyńce. – „Pani 
sołtys to o czym  Pani mówiła idąc na sesję jest bardzo istotne, proszę przedstawiać ten 
problem”. 

- Sołtys wsi Wojny Wawrzyńce poinformowała, że „u nas jest teraz wożenie kukurydzy. Te 
samochody duże z przyczepami, w ogóle się nie mieszczą na drodze i żeby się minąć, 
to samochody wjeżdżają na chodnik. Chodzą dzieci do szkoły z Warel i te z naszej wsi, 
a oni wjeżdżaj na chodnik i jest niebezpiecznie. Tak więc prośba aby zrobić ten chodni, z 
drugiej strony, aby te dzieci mogły przejść. Po tej jednej stronie jest wąski chodnik.”  

- Burmistrz stwierdził, że jest to droga powiatowa, chcemy z tymi chodnikami coś zrobić. 

- Sołtys wsi Wojny Wawrzyńce poinformowała, że „byłam w Starostwie i Pan Starosta 
powiedział żebym dla Pana Burmistrza zgłosiła i żeby tylko Pan Burmistrz do nich 
zadzwonił.” 

- Burmistrz stwierdził, że nie ma problemu zadzwoni do Starosty w tej sprawie. Ponadto 
stwierdził, że „nie wiem jakie tam przepisy mają drogi powiatowe, natomiast jest taka 
sytuacja na drogach wojewódzkich. Podejrzewam, że wszystkich to dotyczy, że jak się 
robi chodnik przy drodze wojewódzkiej to pas drogi od środka jezdni, od osi jezdni do 
chodnika musi mieć 3,5 metra. Pewnie to są jakieś ogólne przepisy, bo ostatnio 
jeździliśmy z dyrektorem dróg wojewódzkich w sprawie chodnika w Pułaziu, bo oni 
kiedyś obiecywali, że mogliby zrobić. Okazało się, że żeby zrobić chodnik to trzeba pół 
metra poszerzyć jezdnię, ze względu właśnie na te duże maszyny musi być od osi jezdni 
do chodnika 3,5 metra pasa drogowego. Tu gdzie nie ma chodnika wystarczy 3 metry 
jak jest pobocze nieutwardzone, a tu gdzie utwardzone i jest chodnik musi być 3,5. Ja z 
Panem Starostą będę rozmawiał, tylko nie wiem czy technicznie się da, bo ta droga 
pewnie ma z 6 metrów, czy przepisy pozwolą na to żeby ten drugi chodnik zrobić, ale jak 

Starosta mówił żeby zadzwonić to ja na pewno zadzwonię.” 

Ad.15. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
XXVIII Sesji Rady Miejskiej Przewodniczący Rady zamknął obrad i zaprosił na kolejną 

sesję. 

 
Protokołowała 
 
Ewa Bartłomiejczuk     Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
               Sławomir Czarkowski  


